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An Update from Sail Canada’s Judges Sub-
Committee - July 2019

Code of Conduct
This year Sail Canada is requiring anyone who is officiating at a Sail Canada
event to sign the Code of Conduct. These events are: Sail West, Sail Central, Sail
East, Youth Championships, Senior Championship, and Women's Keelboat
Championships. 
The Code of Conduct is intended for all members of Sail Canada. Sail Canada is
recommending that all officials abide by the Code of Conduct including
individuals who are officiating at other Canadian events, outside of the Sail
Canada championships. 
Sail Canada will continue to work with its partners until there is a Code of
Conduct that can be applied to all members.

SOARS
Earlier this year, Sail Canada announced that Sail Canada Officials can now use
the US Sailing SOARS system to track their events and activity in one system.
SOARS stands for Sailing Officials Automated Reporting System. It provides an
online log for officials to keep track of events taken part in, the role held and all the
details needed when applying for certification and recertification. The SOARS
system will be easier for individuals submitting certifications or recertification
requests because Sail Canada will gather information directly from the system.
Judges and other officials have been asked to consent to having their information
shared, so that a SOARS profile can be set up for them. If you wish to use the
SOARS system, login to your Sail Canada profile, update your information and
give consent through the Officials Registration option. This registration is an
administrative function, there is no fee applied.
The use of SOARS is NOT a requirement for becoming an official. Applications
for official certification/recertification that are submitted either through SOARS or
through the current paper system will be accepted. 
SOARS is a new service that Sail Canada is providing to Officials, which is
intended to streamline the process of recording events and applying for
certification. 

http://skippersplan.com/sail-canada/
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Compte rendu du sous-comité des juges de
Voile Canada - juilet 2019

Code de conduite
Cette année, Voile Canada exige que toutes les personnes qui agissent comme
officiels lors des compétitions de Voile Canada signent le Code de conduite.
Les compétitions concernées sont les suivantes : Sail West, Sail Central, Sail
East, Championnat de la jeunesse, Championnat senior et Championnat féminin
de quillard. 
Le Code de conduite s’applique à tous les membres de Voile Canada. Voile
Canada recommande que tous les officiels y adhèrent, y compris les officiels
œuvrant lors de compétitions canadiennes autres que les championnats de Voile
Canada. 
Voile Canada continuera de collaborer avec tous ses partenaires jusqu’à ce
qu’un code de conduite puisse être adopté pour l’ensemble des membres.

SOARS
Plus tôt cette année, les officiels de Voile Canada ont été informés qu’ils peuvent
désormais utiliser le programme SOARS d’US Sailing afin de documenter les
événements et les activités auxquels ils participent au moyen d’un seul système.
SOARS est un système en ligne automatisé de rapports pour les officiels de voile
(Sailing Officials Automated Reporting System) qui permet de recenser les
événements auxquels participent les officiels, le rôle qu’ils endossent et tous les
renseignements qui sont nécessaires dans le cadre de la certification ou du
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renouvellement de la certification. SOARS facilitera les demandes de
certification et de renouvellement de la certification parce que Voile
Canada recueillera les informations requises directement dans le système.
Les juges et les autres officiels ont été invités à donner leur consentement afin
que ces informations puissent être partagées et qu’un profil puisse être créé en
leur nom dans le système SOARS. Si vous souhaitez utiliser SOARS, connectez-
vous à votre profil de Voile Canada, mettez vos renseignements à jour et donnez
votre consentement en cliquant sur l’option « Inscription des officiels ». Étant
donné que l’inscription est une fonction administrative, aucun frais n’est exigé.
Il n’est PAS obligatoire d’utiliser SOARS pour devenir officiel. Les demandes de
certification ou de renouvellement de la certification seront acceptées aussi bien
par l’entremise de SOARS que des documents papiers existants. 
SOARS est un nouveau service que Voile Canada offre aux officiels dans le but
de faciliter le processus de documentation des événements et de demande de
certification. 

Judges Certification & Re-certification
Juges nouvellement nommés et nommés de nouveau

National Judge Re-Certified/Renouvellement de la certification de juge
national
Andrew Alberti ON
Wendy Loat ON

Regional Judges Certified/Certification de juge régional
John O’Dwyer ON
Thomas Egli QC

Regional Judge Re-Certified/Renouvellement de la certification de juge
régional
David Cramb BC

Club Judge Certified/Certification de juge de club
Colin Mann NS
Debbie Kirkby AB
Tim Griggs AB
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About Sail Canada
Established in 1931, Sail Canada
is the national governing body for
the sport of sailing. The
Association promotes sailing in all
its forms including yachting
through collaboration with our
partners, the Provincial Sailing
Associations, member clubs,
schools, and many individual
stakeholders. www.sailing.ca
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À propos
Fondé en 1931, Voile Canada est
l'organisme national de régie du
sport de la voile. L'association
promeut la voile sous toutes ses
formes en collaboration avec nos
partenaires, les associations
provinciales de voile, les clubs
membres, les écoles et de
nombreux intervenants
individuels. www.sailing.ca
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